
 
Philip Staal  

From: "Flory & Eddy Neter-Polak" <netpol@quicknet.nl>
To: "'Frits en Vera'" <vera.frits.pront@casema.nl>; "'Pront Sjalom'" <sh_pro1@012.net.il>; 

<dewinter@walla.co.il>; <tswi31@bezeqint.net.il>; <philip@sisanit.com>; 
<r_wiener@netvision.net.il>; "'Elma Verhey'" <everhey@xs4all.nl>

Sent: 18:48 2005נובמבר  07שני  יום
Subject: RE: Ter overweging
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Beste Samenwerkers, 
Alhoewel ik er een groot voorstander van ben dat het gezicht van ons samenwerkingsverband representatief 
moet zijn voor onze organisatie ben ik het niet eens met Shalom. 
In de eerste plaats kan het VBV niemand leveren die de financiën kan en wil doen. 
Ik stel voor dat de financiën bij het SINJOI worden ondergebracht. Als onze geografische ligging niet zo 
moeizaam was zou ikzelf of Lily wel het voorzitterschap willen doen. Wij beschikken over voldoende daad- en 
overtuigingskracht. Maar gezien het feit dat dat vergadertechnisch niet haalbaar is, stel ik voor Phiilp als 
voorzitter te benoemen. Het secretariaat kan dan namens het VBV bij Ro Wiener worden onder gebracht. Wel 
zou ik na overleg met jullie graag enige armslag hebben om in Nederland een en ander te realiseren. 
Ik heb gisteren met Harry van den Bergh gesproken en die bleef volharden in zijn ijzig standpunt dat er over 
betalingen niet te praten viel. Verder meldde hij dat JMW bezig is om een eigen onderzoek te doen en dat het 
eigenlijk al op de rails stond. Op mijn vraag wie dat onderzoek zou gaan leiden wilden Harry mij niet 
antwoorden. 
Ik heb daarna met Elma gebrainstormd wie die persoon zou kunnen zijn. Wij kwamen er niet uit, maar na wat 
telefoontjes over en weer kwamen wij tot de conclusie dat dat waarschijnlijk Ies Lipschits is.  
Ies is voor mij totaal onaanvaardbaar, al was het maar vanwege zijn leeftijd en het feit dat hij een absolute 
JMW volgeling is. 
Toch zou het voor ons moeilijk worden om hier een goed antwoord op te geven omdat Ies ook wees is.  Zo 
zie je maar. Een wees is ook niet alles. Het wemelt van de wezen die ons echt geen goed hart toedragen. 
Verder wil ik graag van jullie horen wat jullie standpunt is aangaande het stappenplan van Benno Friedberg. 
Gezien de stappen die JMW aan het ondernemen is, met Lipschits ben ik er een grote voorstander van actie 
van onze zijde. 
  
Hartelijke groet 
Flory  
  
  
  

Van: Frits en Vera [mailto:vera.frits.pront@casema.nl]  
Verzonden: maandag 7 november 2005 15:30 
Aan: Pront Sjalom; dewinter@walla.co.il; tswi31@bezeqint.net.il; philip@sisanit.com; netpol@quicknet.nl; 
r_wiener@netvision.net.il 
Onderwerp: Ter overweging 
  
Shalom allemaal, 
Bijgevoegd  reactie vergadering. 
Voor doorsturing naar bestuursleden. 
Mvg 
Shalom Pront 

Archief Philip Staal




